
Fra: kjetil wangen <jaba51@hotmail.com> 
Sendt: 18. august 2015 19:29 
Til: Anne-Lise Næs Olsen 
Emne: Re: Søppelspann - Holsbergstien 18 
 

Hei igjen. 

Det er bra at du sender e-postene til Boligsenteret og ser hvilke løsninger de kan komme med. 

Men vi håper det ikke tar så lang tid. 

Ja, velforeningen er viktig og det er bra at den kommer i gang nå. Men akkurat søppelspann-

plasseringen skulle nok, også ifølge NGIR, ha vært avgjort for lenge siden (uten velforening). 

Men da håper vi at dere og Boligsenteret finner en god plass å flytte spannene. 

 

Angående Brannhydranten, så fikk jeg e-post fra han som styrer med dette, tidligere i dag. Jeg 

svarer han om noen dager.  

Takk for hjelpen så langt. 😊 

Mvh. Kjetil Wangen.  

 

 

 

Sendt fra min iPhone 

 

Den 18. aug. 2015 kl. 14.04 skrev Anne-Lise Næs Olsen 

<anne.lise.olsen@meland.kommune.no>: 

Hei. 

Me viser til vårt tidlegare brev av 25.11.2014, og til dykkar e-postar i saka. 
De spør om de skal ta opp søppelspann-problema med  Boligsenteret i møte med 
dei, og de spør om Meland kommune er ferdig med saka.  
  
Me vil i første omgang sende e-postane dykkar til Boligsenteret og be dei å sjå på 
alternative løysingar for plassering av bosstasjonar. Elles er det viktig at det kjem 
på plass ei velforening der ein kan verta einige om viktige spørsmål for 
bustadfeltet.  
Me meiner absolutt at de bør drøfte dette spørsmålet i møte med Boligsenteret. 
  
De høyrer frå oss igjen når me har fått tilbakemelding frå Boligsenteret. 

Med venleg helsing 
  
Anne-Lise Olsen 
Fagansvarleg Plan 
Tlf. 56171000/1173 
e-post: anne.lise.olsen@meland.kommune.no 
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Fra: Postmottak Meland  

Sendt: 17. august 2015 14:22 

Til: Anne-Lise Næs Olsen 

Emne: VS: Attn.: Anne Lise Olsen. 
  
Skal denne førast ? saksnr tittel ? 
  
Bente 
  
  
  

Fra: kjetil wangen [mailto:jaba51@hotmail.com]  

Sendt: 17. august 2015 11:21 

Til: Postmottak Meland 

Emne: Attn.: Anne Lise Olsen. 
  

 Hei. 
Viser til at jeg har snakket med deg om søppelspannene foran boligen vår og at vi 
ikke hadde hatt noe Velferdsmøte ennå. 
På lørdag fikk vi omsider invitasjon til det første møtet, fra Boligsenteret. 
Jeg lurer derfor på om tanken er at jeg/vi skal ta opp søppelspann-problemene 
der, og at Meland kommune er ferdig med saken. Eller om dere fremdeles jobber 
med Boligsenteret for å finne en annen plassering av disse. 
  
Siden dette er en sak som skulle vært avklart mellom Boligsenteret og Meland 
kommune for lenge siden, så håper jeg at dere jobber videre med dette (og at det 
snarest blir en løsning på saken). 
  
Fint om du kan svare meg snarest på denne e-posten, om hva som skjer med 
søppelspann-saken fremover. 
  
Mvh. Kjetil Wangen. 
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